

附件一、第 68 屆能源工作組會議議程

1. Opening Addresses and Adoption of the Agenda

主席致開幕詞和與會代表採納議程

- a. Opening Remarks (Lead Shepherd and Peru Co-Chair)
開幕致詞 (EWG 主席及秘魯共同主席)
- b. Adoption of the Agenda (Members)
採納議程 (與會代表)

2. Energy Working Group Management and Direction

能源工作組管理與指示

- a. APEC Secretariat Report (APEC 秘書處)
APEC 秘書處報告
 - i. Key APEC developments of relevance to EWG
- b. Fora Assessment (APEC Secretariat/All)

3. APEC Center Activities

APEC 中心活動

- a. APERC President's Report, highlighting activities contributing to potential EWG deliverables, and key policy recommendations for members
亞太能源研究中心主席報告，強調促進 EWG 潛在產出之活動及對會員體之關鍵政策建議
- b. APSEC President's Report, highlighting activities contributing to potential EWG deliverables, and key policy recommendations for members
APEC 永續能源中心主席報告，強調促進 EWG 潛在產出之活動及對會員體之關鍵政策建議

4. Policy Dialogue

政策對話

- a. Topic to be determined by 2025 APEC Host, ROK (1/2) (All)
主題待 2025 年 APEC 主辦方韓國決定 (1/2) (全體)

5. Project Data Briefing (APEC Secretariat (PMU))

計劃資訊簡報 (計劃管理單位, APEC 秘書處)

6. Progress on Crosscutting APEC Energy Smart Communities Initiative (ESCI) Projects

APEC 能源智慧社區倡議計畫之跨領域進展

- a. Progress Report on Knowledge Sharing Platform (Chinese Taipei)
知識分享平台進度報告 (我國)

7. Notable Energy Developments since EWG66

EWG66 會議後之重要能源發展動態

- a. Updates from Member Economies (All)
會員體更新動態 (全體)

8. Energy Resiliency

能源韌性

- a. Progress Report on Energy Resiliency Task Force
(The Philippines and the U.S.)
能源韌性工作小組進度報告 (菲律賓及美國)
 - i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
會員體報告上次 EWG 後完成之 EWG 計畫 2 頁概要, 包含對未來 APEC 行動或考量之建議
 - ii. Members and Expert Group/Task Force Chairs present new project concept notes seeking APEC funding for discussion

會員體及專家團隊/任務小組主席報告尋求 APEC 基金之新計畫概念文件供討論

- iii. Members present new-planned self-funded EWG projects proposals for discussion

會員體報告新規劃之自籌基金之 EWG 提案供討論

9. Clean Fossil Energy

潔淨化石能源

- a. Progress Report on the Expert Group on Clean Fossil Energy, including project highlights and completion report (EGCFE)

潔淨化石能源專家小組 (EGCFE) 進度報告，包括計畫重點及結案報告

- i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
- 會員體報告上次 EWG 後完成之 EWG 計畫 2 頁概要，包含對未來 APEC 行動或考量之建議

- ii. Members and Expert Group/Task Force Chairs present new project concept notes seeking APEC funding for discussion

會員體及專家團隊/任務小組主席報告尋求 APEC 基金之新計畫概念文件供討論

- iii. Members present new-planned self-funded EWG projects proposals for discussion

會員體報告新規劃之自籌基金之 EWG 提案供討論

10. Energy Data Analysis

能源數據分析

- a. Expert Group on Energy Data Analysis (EGEDA) Chair Report on Activities, including Joint Organization Data Initiative and completion report

能源數據與分析專家小組 (EGEDA) 主席報告，包含聯合組織資料倡議及結案報告

- i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
會員體報告上次 EWG 後完成之 EWG 計畫 2 頁概要，包含對未來 APEC 行動或考量之建議
- ii. Members and Expert Group/Task Force Chairs present new project concept notes seeking APEC-funding for discussion
會員體及專家團隊/任務小組主席報告尋求 APEC 基金之新計畫概念文件供討論
- iii. Members present new-planned self-funded EWG projects proposals for discussion
會員體報告新規劃之自籌基金之 EWG 提案供討論

11. Energy Efficiency

能源效率

- a. Progress Report on the Expert Group on Energy Efficiency and Conservation (EGEEC) including Project Highlights and completion report
能源效率及節約專家小組 (EGEEC) 進度報告，包括計畫重點及結案報告
 - i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
會員體報告上次 EWG 後完成之 EWG 計畫 2 頁概要，包含對未來 APEC 行動或考量之建議
 - ii. Members and Expert Group/Task Force Chairs present new project concept notes seeking APEC funding for discussion
會員體及專家團隊/任務小組主席報告尋求 APEC 基金之新計畫概念文件供討論

- iii. Members present new-planned self-funded EWG projects proposals for discussion
會員體報告新規劃之自籌基金之 EWG 提案供討論

12. New and Renewable Energy

新及再生能源

- a. Progress Report on the Expert Group on New and Renewable Energy Technologies (EGNRET) Including Project Highlights and completion report
新及再生能源專家小組（EGNRET）進度報告，包括計畫重點及結案報告
 - i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
會員體報告上次 EWG 後完成之 EWG 計畫 2 頁概要，包含對未來 APEC 行動或考量之建議
 - ii. Members and Expert Group/Task Force Chairs present new project concept notes seeking APEC funding for discussion
會員體及專家團隊/任務小組主席報告尋求 APEC 基金之新計畫概念文件供討論
 - iii. Members present new-planned self-funded EWG projects proposals for discussion
會員體報告新/規劃之自籌基金之 EWG 提案供討論

13. Progress on Just Energy Transition Initiative (JETI) Efforts

公正能源轉型倡議（JETI）進展

- a. Updates from Member Economies (All)
會員體更新（全體）

14. Crosscutting Issues

跨領域議題

- a. APEC Energy Security Initiative Presentation (APERC)
APEC 能源安全倡議簡報（亞太能源研究中心）
- b. Crosscutting Projects
跨領域計畫
 - i. Members to present a 2-page summary of each EWG project completed since the last EWG meeting, including recommendations for further APEC consideration or action
會員體報告自上屆 EWG 會議後結案計畫之 2 頁成果摘要，包括供後續 APEC 考量或行動之建議
 - ii. EWG Secretariat to present summary of ongoing projects not reported through other EWG sub-fora
EWG 秘書處報告進行中且尚未於其他 EWG 子論壇報告之計畫摘要
 - iii. Members present new project concept notes seeking APEC-funding for discussion
會員體報告欲申請 APEC 資金之概念文件供討論
 - iv. Members present new-planned self-funded EWG project proposals for discussion
會員體報告新規劃之自籌資金計畫供討論

15. Progress Towards APEC Energy Goals and New Energy Goal

APEC 能源目標

- a. Report on Progress toward Energy Intensity Reduction Goal and Renewable Energy Doubling Goal (APERC)
能源密集度下降目標及再生能源倍增目標進度報告
（亞太能源研究中心）
- b. Discussion on implementation of renewable energy capacity goal
再生能源裝置容量目標執行之討論

16. Planning ahead

預先規畫

- a. APEC Energy Ministerial Meeting
APEC 能源部長會議
- b. Dates and Location of Next Meeting (Republic of Korea)
下屆 EWG 會議日期及地點（韓國）

17. Selection of the Lead Shepherd for 2025-2026

2025-2026 年 EWG 主席選舉

18. Other Issues

其他議題

- a. Other Emerging Issues by Members
會員體提出其他新興議題

19. Concluding Business

總結業務

- a. EWG68 Meeting Summary (EWG Secretariat)
EWG68 總結報告（EWG 秘書處）
- b. Document Access
文件使用路徑
- c. Other Business
其他事務

20. Closing Remarks (Peru Co-Chair)

閉幕致詞（秘魯共同主席）